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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VI 

Úřad městského obvodu Pardubice VI – OES 

Kostnická 865, Svítkov, 530 06 Pardubice 

 

 

Zápis 

z I. zasedání 

Zastupitelstva městského obvodu Pardubice VI 

 

konaného dne 12. prosince 2022 od 17:00 hodin  

v sále Penzionu FAJN ve Svítkově 
 

Přítomni: PhDr. Petr Králíček, Ing. František Socha, Ph.D., Tomáš Rambousek, Daniel Křivka, 

Mgr. Martin Vencl, Jiří Chmelík, Robert Klčo, Mgr. Martin Kratochvíl, Ing. Tomáš Pelikán, 

Hynek Štichauer, Ing. Ondřej Karas, Ing. Helena Dvořáčková, doc. Ing. Vladimír Pejchal, 

Ph.D., Bc. Tomáš Lauryn, Ing. Michal Pilař  

 

Hosté:       Bc. Simona Hývlová, vedoucí OES ÚMO Pardubice VI 

                  Bc. Petr Komžák, vedoucí OIDŽP ÚMO Pardubice VI 

Ing. Aleš Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI 

Hana Holasová, referentka OES ÚMO Pardubice VI - zapisovatelka 
 

 

Omluven:  

 

Zasedání zahájil pan PhDr. Petr Králíček, starosta MO Pardubice VI, v 17:00 hod., přivítal 

přítomné a konstatoval, že podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

Volba pracovního předsednictva, návrhové komise a určení ověřovatelů zápisu: 

 

Do pracovního předsednictva byli navrženi a zvoleni: 

PhDr. Petr Králíček – předsedající, Ing. František Socha, Ph.D., Robert Klčo 
 

 

Hlasování: 13 pro 

 

Do návrhové komise byli navrženi a zvoleni: 

Tomáš Rambousek, Ing. Ondřej Karas 

 

 

Hlasování: 13 pro 

 

Ověřovateli zápisu byli určeni: 

Jiří Chmelík, Mgr. Martin Vencl 

 

Hlasování: 13 pro 
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Zapisovatelkou byla určena: 

Hana Holasová 

 

Starosta konstatoval, že zápis z ustavujícího zasedání ZMO Pardubice VI byl ověřen, usnesení 

vyvěšena na úřední desce.  

 

Bez rozpravy 

 

Hlasování:13 pro 

 

 

Starosta seznámil přítomné s programem zasedání, který byl zveřejněn na úřední desce a navrhl 

rozšířit program zasedání o zprávu č. 13 „Informační zpráva - Vyhodnocení veřejné zakázky 

malého rozsahu „DOPRAVNÍ SITUACE V  LOKALITĚ SVÍTKOV V“ Takto rozšířený 

program byl schválen. 
 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního 

řádného zasedání ZMO Pardubice VI - předkladatel Petr Králíček 

2. Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – 

předkladatel Michal Pilař 

3. Oprava článku 3 Jednacího řádu Zastupitelstva Městského obvodu Pardubice VI - 

předkladatel Petr Králíček 

4. VI.-IX. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022 - předkladatel Martin Vencl 
5. Vnitřní předpis č. 1, o sociálním fondu – předkladatel Martin Vencl 
6. Rozpočet MO Pardubice VI na rok 2023 – předkladatel Martin Vencl 

7. Střednědobý výhled rozpočtu MO Pardubice VI na roky 2023-2025 – předkladatel 

Martin Vencl 

8. Odměny za výkon funkce členům ZMO Pardubice VI – předkladatel Martin Vencl 

9. Stanovení výše náhrad výdělku pro neuvolněné členy zastupitelstva, kteří jsou 

podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou 

činnost – předkladatel Martin Vencl 

10. Poskytování cestovních náhrad členům ZMO Pardubice VI – předkladatel Martin Vencl 

11. Plán konání zasedání ZMO Pardubice VI a schůzí RMO Pardubice VI v roce 2023 – 

předkladatel Petr Králíček 

12. Informování o termínech akcí v působnosti Městského obvodu Pardubice VI, na kterých 

se obvod finančně podílí - předkladatel Petr Králíček, František Socha 

13.Informační zpráva - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu „DOPRAVNÍ 

SITUACE V  LOKALITĚ SVÍTKOV V“ 

14. Diskuse, beseda s občany  

 

 

Hlasování: 13 pro 

 

Příchod p. Kratochvíl, p. Pilař 17:05 
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Zápis ze zasedání: 

 

Bod programu č. 1:  

Zpráva o činnosti Rady MO Pardubice VI a Úřadu MO Pardubice VI od posledního řádného 

zasedání ZMO Pardubice VI - předkladatel Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Dvořáčková:  

- děkuje pracovníkům ÚMO Pardubice VI za plnění požadavku z minulého ZMO Pardubice VI 

o oznamování akcí pořádaných městským obvodem 

p. Lauryn: 

- dotazuje se na objasnění hlasování u zprávy č. 18 R2022-18 z 1. schůze RMO Pardubice VI 

p. starosta: 

-  objasňuje hlasování usnesení – RMO hlasovala 5 proti, usnesení tedy nebylo schváleno 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-24: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí. 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 2:  

Kontrolní zpráva o plnění usnesení ZMO Pardubice VI a RMO Pardubice VI – předkladatel 

Michal Pilař 

p. Pilař uvedl tento bod programu, upřesňuje důvod návrhu bodu d), sděluje průběh jednání KV 
 

Rozprava: 

p. Kratochvíl: 

- dotaz na sportoviště v Popkovicích. Bude požádáno na NSA. Ptá se, zda se může budování 

sportoviště spustit i bez dotace. Zda bude žádat obvod nebo město. 

p. starosta:  

- kdo bude žádat se zatím neví, Je to na dohodě města a MO.  V současné době žádat nebudeme, 

protože Sportoviště v Popkovicích není v tuto chvíli na městě uvedeno v seznamu 

podporovaných sportovišť. Z tohoto důvodu nesplňujeme požadavky pro získání dotace. 

Městský obvod není schopen financovat takto rozsáhlou akci plně ze svého rozpočtu. Pokud to 

půjde a budou vypsány vhodné dotační tituly NSA, pokusíme získat finanční prostředky na 

realizaci akce.  

p. Lauryn: 

 – navrhuje usnesení, aby byl vydán statut pro KV a FV ZMO Pardubice VI. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje vytvoření dokumentu Statut a Jednací řád 

Kontrolního výboru ZMO Pardubice VI a předložení tohoto dokumentu ke schválení ZMO 

Pardubice VI na následující schůzi. 

 

Hlasování: 15 pro 

 



4 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-25: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje vytvoření dokumentu Statut a Jednací řád 

Kontrolního výboru ZMO Pardubice VI a předložení tohoto dokumentu ke schválení ZMO 

Pardubice VI na následující schůzi. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje vytvoření dokumentu Statut a Jednací řád 

Finančního výboru ZMO Pardubice VI a předložení tohoto dokumentu ke schválení ZMO 

Pardubice VI na následující schůzi. 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-26: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje vytvoření dokumentu Statut a Jednací řád 

Finančního výboru ZMO Pardubice VI a předložení tohoto dokumentu ke schválení ZMO 

Pardubice VI na následující schůzi. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-27: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) souhlasí se způsobem, kterým Rada MO Pardubice VI provedla kontrolu usnesení ze 

svých schůzí, 

b) vypouští z evidence usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2022-121      Z2022-122 Z2022-123  

Z2022-124      Z2022-125 Z2022-126 

Z2022-127   Z2022-1 až Z2022-22 

c) ponechává v evidenci usnesení ZMO Pardubice VI č.: 

Z2016-99     Z2019-43  Z2022-128         

Z2022-23                                          

 

Hlasování: 15 pro 

 

 

Bod programu č. 3:  

Oprava článku 3 Jednacího řádu Zastupitelstva Městského obvodu Pardubice VI - předkladatel 

Petr Králíček 

Starosta uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy: 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-28: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI souhlasí s opravou článku 3 Jednacího řádu Zastupitelstva 

Městského obvodu Pardubice VI.  

 

Hlasování: 15 pro 
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Bod programu č. 4:  

VI.-IX. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022 - předkladatel Martin Vencl 
p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Kratochvíl: 

- žádá o shrnutí průběhu řešení fotovoltaiky na budovu ÚMO Pardubice VI. 

p. starosta: 

- bylo vypsané výběrové řízení, kde bylo osloveno 8 subjektů – nikdo nepodal cenovou nabídku. 

Poté jsme oslovili další 2 subjekty, přijali jsme nejlevnější variantu. 

p. Dvořáčková: 

- dotazuje se na kapitolu 27- Doprava, položka Ostatní náklady související s realizací 

investičních akcí – VIII. RO, které pozemky máme pronajaté, na které pozemky budeme platit 

věcná břemena. Ze strany MO VII se zatím nepočítá se stavbou lávky. 

p. starosta: 

- jedná se o pozemky k propojení obou lávek – věcné břemeno je pro Povodí Labe. Budeme ještě 

jednat v jaké výši a na jak to bude dlouho. Musíme mít jistotu, že bude MO Pardubice VII 

projekt realizovat. MO VII má SP na PD Lávka přes slepé rameno Labe. Oba obvody mají 

závazná usnesení o vzájemné spolupráci na propojí MO VI a MO VII.  

p. Lauryn: 

- dotazuje se na položku Údržba zeleně na kap. 15 – Životní prostředí - IX. RO – vyžádali si 

smlouvu o údržbě zeleně včetně dodatku: upozorňuje na chybu ve smlouvě u podpisu. 

p. starosta:  

- pravděpodobně se jedná pouze o technickou chybu, která bude opravena. 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-29: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI 

a) bere na vědomí VI. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022  

ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

b) bere na vědomí VII. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022  

ve znění přílohy č. 2 tohoto usnesení. 

c) bere na vědomí VIII. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022  

ve znění přílohy č. 3 tohoto usnesení. 

d) schvaluje IX. rozpočtové opatření MO Pardubice VI v roce 2022 ve znění přílohy č. 4 

tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 14 pro 

                    1 zdržel se Lauryn 

 

Bod programu č. 5:  

Vnitřní předpis č. 1, o sociálním fondu – předkladatel Martin Vencl 
p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy: 

 

Hlasování:15 pro 
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Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-30: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje Vnitřní předpis č. 1, o sociálním fondu, ve znění 

přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 6:  

Rozpočet MO Pardubice VI na rok 2023 – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Rozprava: 

p. Lauryn:  

- dotaz na položku oprava a údržba památek na kap. 11 - Hospodářství – které pomníky se 

budou opravovat, protože loni položka nebyla v rozpočtu. 

p. Komžák, vedoucí OIDŽP:  

- jedná se o nepředvídatelné situace. Za odbor OIDŽP je potřeba počítat s rezervou. 

p. Lauryn: 

- dotaz na navýšení finančních prostředků na školení a vzdělání.  

p. Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI:  

- jde o školení úředníků - v době Covidu se školilo minimálně, teď se musí dohnat tento deficit   

p. Lauryn:  

- proč je položka nákup nástrojů pro údržbu zeleně, když máme firmu na údržbu zeleně. 

p. Herák, tajemník ÚMO Pardubice VI: 

-  firma provádí sekání, naše pracovní četa dělá drobné práce.  

p. Lauryn: 

- proč je na pol. Výkup pozemku pro realizaci investičních akcí na kap. 27 - Doprava (3mil. 

Kč).  

p. starosta: 

- s MO Pardubice VII máme platné usnesení, o koordinaci a spolupráci propojení lávky. Dokud 

toto usnesení bude platné, tato položka v rozpočtu bude, aby šlo rychle pokrýt případnou 

realizaci propojky lávky.  

p. Lauryn:  

- chtěl by k této položce dát nové usnesení, aby se již nedávaly tyto prostředky, ale daly se 

k výkupu pozemků např. v Popkovicích, kde je plánovaná zeleň. 

p. Pelikán:  

- upozorňuje, že pokud chce prostředky přesunout – nelze udělat tímto způsobem 

p. Dvořáčková:  

- 3mil. Kč se může přenést do rezervy a v příští ZMO Pardubice VI odhlasovat. 

p. Pelikán: 

 – nejdřív by se musela udělat revokace usnesení. 

p. Karas:  

- sděluje, že ZmP projednávalo odkup pozemku k propojce lávky. Projednávala se cena výkupu. 

Dle ceny bylo ZmP bylo proti.  

p. starosta: 

-  toto bude opět navrženo do ZmP i pozemkové komise 

p. Pilař:  
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- odkazuje se na projednání zprávy na KV, proč je navýšení z 300,0 tis. Kč na 500,0 tis. Kč (bod 

d) a k bodu c) - doložení bezdlužnosti 

p. Starosta:  

- Z důvodu rychlosti a flexibility je dobré zvýšit tuto částku. Může vzniknout problém na stavbě 

a je potřeba rychle jednat. Pokud RMO Pardubice VI nebude moc rychle jednat, občané budou 

mít staveniště před svými domy o to déle. 300tis. platí od r. 2007, v současnosti má 300tis úplně 

jinou hodnotu. Některé obvody to mají i bez omezení. 

Proč bezdlužnost, když budou spolky dlužit, nic jim nedáme? My všechny spolky známe a je 

pouze na nás, zda dotace dáme, či ne. Vše je na základě smlouvy a předložení vyúčtování.. 

p. Chmelík: 

- odkazuje se na návrh zřízení zóny 30 km/h v Přerovské ulici. Žádá, aby tam zóna zatím nebyla, 

aby se s tím ještě počkalo, podává návrh na nové usnesení. 

p. Kratochvíl: 

- souhlasí s p. Chmelíkem (viz. kapitola doprava 27) 

p. starosta: 

- proběhla schůze s občany, kteří v této ulici bydlí – v drtivé většině si přejí řešení střídavého 

stání  

p. Kratochvíl:  

- žádá o informování zastupitelů o veřejných jednání, aby věděli názory občanů, kterých se to 

týká. 

p. Starosta – požádal předkladatele o možnost hlasovat o bodu d) odděleně. 

p. Karas:  

- rekapituluje usnesení o čem se bude hlasovat 

    

p. Chmelík navrhl nové usnesení 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje přesun finančních prostředků z řádku kap. 27. 

doprava zklidnění dopravy ve Svítkově 350,0 tis. Kč na řádek 98 – všeobecná pokladní správa 

– Rezerva rozpočtu obecná 

 

Hlasování: 5 pro 

                  4 proti – Králíček, Vencl, Socha, Křivka 

                  6 zdržel se – Štichauer, Pelikán, Rambousek, Karas, Pilař, Klčo 

 -usnesení nebylo přijato- 

 

p. Lauryn navrhl nové usnesení 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI pověřuje starostu k jednání s MO Pardubice VII ve snaze 

dohodnout revokaci usnesení o alokaci finančních prostředků na výkup pozemků pro propojku 

lávek. 

 

Hlasování: 4 pro 

                  11 zdržel se – Dvořáčková, Štichauer, Pelikán, Rambousek, Karas, Pilař, Klčo, 

Králíček, Vencl, Socha, Křivka 

 

-usnesení nebylo přijato-  
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p. Lauryn navrhl nové usnesení 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje rozšíření pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 

MO Pardubice VI o ostatní činnosti mimo sport a kulturu a předložení tohoto rozšíření ke 

schválení Zastupitelstvu MO Pardubice VI na následující schůzi 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-31: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje rozšíření pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu 

MO Pardubice VI o ostatní činnosti mimo sport a kulturu a předložení tohoto rozšíření ke 

schválení Zastupitelstvu MO Pardubice VI na následující schůzi 

 

 

p. Pilař navrhl hlasování podle bodu 2) s rozdělením hlasování tak, že bod d) bude hlasován 

samostatně. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) schvaluje rozpočet Městského obvodu Pardubice VI na rok 2023 

ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

b) bere na vědomí, že v případě neschválení rozpočtu statutárního 

města Pardubice na rok 2023 do konce roku 2022, budou se příjmy 

a výdaje realizované MO Pardubice VI v tomto období (tj. od 

1.1.2023 do schválení rozpočtu statutárního města Pardubice na rok 

2023) chovat jako příjmy a výdaje dle rozpočtového provizoria.  

c) schvaluje poskytnutí dotace ve výši 30 000,00 Kč pro Základní 

organizaci Českého zahrádkářského svazu Staré Čívice 

na rekonstrukci společenské místnosti budovy Domu zahrádkářů ve 

Starých Čívicích. 

d) Rada MO Pardubice VI je oprávněna provádět přesuny rozpočtových 

prostředků mezi jednotlivými schválenými výdajovými položkami do 

výše 300,0 tis Kč. Toto oprávnění se schvaluje na období od 1. ledna 

2023 do konce volebního období, tj. do voleb do ZMO Pardubice VI 

konané v roce 2026. 

e) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna provádět rozpočtová 

opatření v příjmové i výdajové části rozpočtu v souvislosti s přijetím 

dotace nebo daru. 

f) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna provádět rozpočtová 

opatření v příjmové i výdajové části rozpočtu v případě, že 

Zastupitelstvo města Pardubice schválí rozdílnou výši transferu na 

dani z přidané hodnoty, než byla schválena ZMO Pardubice VI 

v rozpočtu MO Pardubice VI. Tímto rozpočtovým opatřením se docílí 

vyrovnanost rozpočtu. Toto oprávnění se týká pouze položek Daň 

z přidané hodnoty v příjmové části rozpočtu a položky Rezerva 

rozpočtu ve výdajové části, v kap. 98 – Všeobecná pokladní správa. 
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g) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna použít finanční prostředky 

z pol. Rezerva rozpočtu – havarijní a krizová v kap. 98 – Všeobecná 

pokladní správa do výše v rozpočtu schválené položky na zřízení 

nových výdajových položek na provedení krizových opatření 

a neodkladné řešení havarijních stavů. 

h) O takto provedených rozpočtových opatřeních je povinna informovat 

ZMO Pardubice VI na nejbližším zasedání. 

 

 

Hlasování o bodu a), b). c), e), f): pro 15 

 

 

Hlasování o bodu d): 8 pro 

                                   5 proti – Králíček, Socha, Křivka, Rambousek, Klčo 

                                  2 zdržel se – Vencl, Pelikán 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-32: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) schvaluje rozpočet Městského obvodu Pardubice VI na rok 2023 

ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

b) bere na vědomí, že v případě neschválení rozpočtu statutárního města 

Pardubice na rok 2023 do konce roku 2022, budou se příjmy a výdaje 

realizované MO Pardubice VI v tomto období (tj. od 1.1.2023 do schválení 

rozpočtu statutárního města Pardubice na rok 2023) chovat jako příjmy a 

výdaje dle rozpočtového provizoria.  

c) schvaluje poskytnutí dotace ve výši 30 000,00 Kč pro Základní organizaci 

Českého zahrádkářského svazu Staré Čívice na rekonstrukci společenské 

místnosti budovy Domu zahrádkářů ve Starých Čívicích. 

d) Rada MO Pardubice VI je oprávněna provádět přesuny rozpočtových 

prostředků mezi jednotlivými schválenými výdajovými položkami do výše 

300,0 tis Kč. Toto oprávnění se schvaluje na období od 1. ledna 2023 do konce 

volebního období, tj. do voleb do ZMO Pardubice VI konané v roce 2026. 

e) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna provádět rozpočtová opatření 

v příjmové i výdajové části rozpočtu v souvislosti s přijetím dotace nebo daru. 

f) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna provádět rozpočtová opatření 

v příjmové i výdajové části rozpočtu v případě, že Zastupitelstvo města 

Pardubice schválí rozdílnou výši transferu na dani z přidané hodnoty, než byla 

schválena ZMO Pardubice VI v rozpočtu MO Pardubice VI. Tímto 

rozpočtovým opatřením se docílí vyrovnanost rozpočtu. Toto oprávnění se týká 

pouze položek Daň z přidané hodnoty v příjmové části rozpočtu a položky 

Rezerva rozpočtu ve výdajové části, v kap. 98 – Všeobecná pokladní správa. 

g) Rada MO Pardubice VI je dále oprávněna použít finanční prostředky z pol. 

Rezerva rozpočtu – havarijní a krizová v kap. 98 – Všeobecná pokladní správa 

do výše v rozpočtu schválené položky na zřízení nových výdajových položek 

na provedení krizových opatření a neodkladné řešení havarijních stavů. 

h) O takto provedených rozpočtových opatřeních je povinna informovat 

ZMO Pardubice VI na nejbližším zasedání. 
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Bod programu č. 7:  

Střednědobý výhled rozpočtu MO Pardubice VI na roky 2023-2025 – předkladatel Martin Vencl 
 

Bez rozpravy: 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-33: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu MO Pardubice VI na 

roky 2023 -2025 ve znění přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

 

Hlasování: 15 pro 

 

Bod programu č. 8:  

Odměny za výkon funkce členům ZMO Pardubice VI – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  

 

Rozprava: 
 

p. Kratochvíl: 

- obecně si myslí, že v současné situaci (energie, celý hospodářský trh) bychom měli být 

příkladem a šetřit. Je potřebná symbolika, nekandidovali jsme za cílem si zvyšovat odměny. 

Navrhuje plošně všem zvýšit odměnu o 10% z původní odměny. 

p. Starosta:  

- Vyžádali jsme si podklady z jiných MO Pardubic – porovnali jejich odměny, vycházeli jsme 

tedy z toho. Odměny jsou srovnatelné – MO VII, IV a V. Nemáme přeci méněcenné zastupitele 

oproti jiným obvodům.  

p. Pelikán: 

- na městě se také navyšovalo o cca 16 %, u MO VI není v žádném případě žádné vybočování. 

p. Kratochvíl 

- navrhuje hlasování podle bodu 2 se změnou - Výše odměny bude rovna výši odměn z konce 

volebního období 2018-2022 s navýšením o 10 %.  

 

Usnesení: 

b) schvaluje s účinností od 01.01.2023 poskytnutí odměny neuvolněným členům 

zastupitelstva a členům výborů, kteří nejsou členy ZMO Pardubice VI, ve znění přílohy 

č. 1 tohoto usnesení s níže uvedenými změnami: 

Výše odměny bude rovna výši odměn z konce volebního období 2018-2022 s navýšením o 

10% 

 

Hlasování: 7 pro 

                  8 zdržel se – Králíček, Socha, Křivka, Vencl, Rambousek, Klčo, Štichauer, Pelikán  

 

-usnesení nebylo přijato-  

Zastupitelstvo MO Pardubice VI  

a) bere na vědomí výši poskytované měsíční odměny starostovi v souladu 

se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, a nařízením vlády 

č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, 

ve znění pozdějších předpisů, 
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Hlasování podle bodu 1) 

Usnesení: 

Hlasování: 7 pro 

                  3 proti – Dvořáčková, Pilař, Karas 

                  5 zdržel se Štichaeur, Lauryn, Kratochvíl, Chmelík, Pejchal 

 

-usnesení nebylo přijato-  

 

Starosta:  

- navrhl přestávku v 18:29 h – 5 minut 

 

18:30 h – Pelikán odchod 

 

- pokračování v jednání 18:38 h 

 

 

Bod programu č. 9:  

Stanovení výše náhrad výdělku pro neuvolněné členy zastupitelstva, kteří jsou podnikající 

fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou samostatnou výdělečnou činnost – předkladatel 

Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-34: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje pro rok 2022 - 2026 neuvolněným členům 

zastupitelstva, kteří jsou podnikající fyzickou osobou nebo osobou provozující jinou 

samostatnou výdělečnou činnost, náhrady výdělku ušlého v souvislosti s výkonem funkce 

paušální částkou 200,00 Kč za každou i započatou hodinu, v souhrnu maximálně 2.000,00 Kč 

za kalendářní měsíc. 

 

Hlasování:14 pro 

 

Bod programu č. 10:  

Poskytování cestovních náhrad členům ZMO Pardubice VI – předkladatel Martin Vencl 

p. Vencl uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 Zastupitelstvo MO Pardubice VI  

a) bere na vědomí výši poskytované měsíční odměny starostovi v souladu 

se z. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, a nařízením vlády 

č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, 

ve znění pozdějších předpisů,  

b) schvaluje s účinností od 01.01.2023 poskytnutí odměny neuvolněným členům 

zastupitelstva a členům výborů, kteří nejsou členy ZMO Pardubice VI, ve znění 

přílohy č. 1 tohoto usnesení. 
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Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-35: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI stanovuje poskytování cestovních náhrad členům 

zastupitelstva v souladu s vnitřním předpisem č. 8, o cestovních náhradách.  

 

Hlasování:14 pro 

 

Bod programu č. 11:  

Plán konání zasedání ZMO Pardubice VI a schůzí RMO Pardubice VI v roce 2023 – 

předkladatel Petr Králíček 

 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-36: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI: 

a) schvaluje plán konání zasedání ZMO Pardubice VI v roce 2023 dle návrhu uvedeného 

v důvodové zprávě, 

b) schvaluje plán konání schůzí RMO Pardubice VI dle návrhu uvedeného v důvodové 

zprávě. 

 

Hlasování:14 pro 

 

 

Bod programu č. 12:  

Informování o termínech akcí v působnosti Městského obvodu Pardubice VI, na kterých se 

obvod finančně podílí - předkladatel Petr Králíček, František Socha 

p. starosta uvedl tento bod programu  
 

Bez rozpravy 

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-37: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI schvaluje proces informování o termínech akcí v působnosti 

Městského obvodu Pardubice VI, na kterých se obvod finančně podílí. 

 

Hlasování:14 pro 

 

Bod programu č. 13:  

Informační zpráva - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu „DOPRAVNÍ SITUACE 

V  LOKALITĚ SVÍTKOV V“ – předkladatel Petr Králíček 

p. starosta uvedl tento bod programu  
 

Rozprava 

p. Karas: 

- ptá se, zda by nebylo dobré zveřejňovat i nižší zakázky než v hodnotě 500 tis. Kč. 
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p. starosta: 

- vysvětluje, že by se tím zvýšila náročnost procesu a čas – jsou lhůty, které by se musely 

dodržovat. Standardně se poptává minimálně 5 firem, tady jich bylo osloveno 12. Odpověděla 

1 firma. 

p. Dvořáčková: 

- ne vždy je zveřejňování výhodou, hlásí se firmy, které jsou zdaleka a cena jako rozhodující 

faktor není vždy ku prospěchu.  

 

Přijaté usnesení: 

Usnesení Z2022-38: 

Zastupitelstvo MO Pardubice VI bere tuto zprávu na vědomí           

 

Hlasování: 13 pro 

                    1 zdržel se Lauryn 

 

Bod programu č. 14: 

Diskuse, beseda s občany 

Rozprava: 

Občan:  

- zrušení přístřešku na zastávce ve Starých Čívicích (poslední zastávka). Lidé se dotazují, zda 

bude přístřešek. Zda se hledá řešení 

p. starosta: 

- na zastávku přístřešek dát nemůžeme, nejsou to naše pozemky a na stávající chodník o 

z technických důvodů nelze. Stejný problém je u hospody ve Starých Čívicích. 

p. Lauryn:  

- odkazuje se na usnesení z napadení voleb. Dotazuje se, kdo je v redakční radě. 

p. starosta:  

- RR je od začátku (cca r. 2006, 2007). Bylo již několik návrhů, jak má redakční rada vypadat. 

V minulosti nebyla zajištěna naplněnost zpravodaje a šéfredaktor a redakční rada selhávala. 

Hrozilo i nevydání zpravodaje.   

Proto bylo stanoveno, že reakční rada se skládá z Rady MO Pardubice VI, která zabezpečuje 

vydání zpravodaje.  Přispět můžou všichni zastupitelé.  

p. Lauryn:  

- ve Starých Čívicích proběhla diskuse mezi občany o možnosti zapojení kamerového systému 

u dětského hřiště. Hřiště je často poškozováno 

p. Starosta: 

-  kamerový systém problém není, je to otázka pouze finančních prostředků. V MO VI jsou 2 

fungující kamery. Kamerový systém musí být napojen na MP, je to velká finanční zátěž. 

p. Lauryn:  

-  čištění sněhu na lávce, kdo prování údržbu chodníků. 

p. Starosta:  

- údržbu zajišťuje odbor dopravy města – se SmP. 

p. Kratochvíl: 

- zda byla dotažena dotace – udržitelnost vody v Bylance, zda je možnost poprosit o jednání 

na Povodí Labe ohledně koryta Bylanky, kde je nepořádek. Rád by se jednání zúčastnil. 

p. starosta:  

- není problém zajistit. Rád by řešil estetiku koryta Bylanky. Větší problém pro Povodí Labe je 

s předzahrádkami u Bylanky. Projekt na udržitelnost vody je již dotažený. Kdyby se ale 
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vybudovalo, tak by délka koryta, kde se vzdouvá voda přešla do správy MO. O koryto Bylanky 

v majetku Povodí Labe se starat nechceme.  

 

Starosta konstatoval, že k tomuto bodu nebylo přijato žádné usnesení, poděkoval přítomným 

za účast, pozval je na II. řádné zasedání ZMO Pardubice VI, které se bude konat v pondělí 

20.03.2023 v sále Siesta Rodinného Resortu ve Starých Čívicích a ukončil zasedání v 18:25 

hod. 
 

Zapsala: Hana Holasová 

 

Tento zápis byl vyhotoven dne 16.12.2022 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Jiří Chmelík v.r. 

 

dne: 19.12.2022  

 

Mgr. Martin Vencl v.r. 

 

dne:  19.12.2022 

 

 

 

dne: 20.12.2022                 

 

                                                                                                          PhDr. Petr Králíček v.r. 

                 starosta MO Pardubice VI  
 


